

## **YsxLite**

### Installation APP

Mobile phone scan the following QR code for download and installation Name of Software: YsxLite.



#### Connection method 1: no network connection

1. Connect the machine's own hot spot, the hot spot at the beginning of BAT. Click Connect. After the link is successful, return to APP, as shown in the following figure.



 Click to open the system WiFi interface 2. After entering the page, follow the steps below



3. No network link has been completed, you can watch the video closely.

Connection method 2: Internet connection

Connect the machine's own hot spot, the hot spot at the beginning of BAT. Click Connect. After the link is successful, return to APP, as shown in the following figure.

Note: You can't remotely monitor the WIFi that links the camera within 4 meters of the camera every time you view it without a network link,

With WIFI at home, you can perform the following steps to achieve remote monitoring.

(Burtoot

0 0 0

1. Click to open the

3.无网链接已完成,可近距离观看录像

# 2. Find your own WIFI account and enter the password correctly, then click OK to return.







 Click on the pinion in the figure Click WiFi Settings

Find WiFi and enter the password link

3. When you return to the APP, you will see that the reminder link is successful. At this time, you can click the play button to view the screen, and the remote setting is successful.



After the link is displayed successfully Watch the screen



Note: As long as the WIFI password is correct, it can be linked. If it cannot be linked, first forget the router password, verify

# 连接方法一: 无网连接

返回APP,下面图示。



2.链接BAT开头名称的WiFi 2.进入页面后,如下图按照步骤操作。



1.显示连接成功后 点击画面观看。



2. WiFi with BAT

starting name

### 连接方法二: 有网连接

1.连接机器自带热点,BAT开头的热点,点击连接,链接成功后, 返回APP、下面图示。



2 链接RAT开头名称的WiFi 1.点开系统WiFi界面

2.找到自家WIFI账号并输入密码无误后点击确定返回。







the password, and then re-enter it.

3.找到WiFi,输入密码链接 3.返回APP会看到提醒链接成功,此时可点击播放按钮观看





注意:只要WIFI密码正确,一定是可以链接上,如果链接不上,先 把路由器密码遗忘掉,核实好密码,然后在重新输入。



手机扫描以下二维码进行下载安装使用。软件名: YsxLite.

YsxLite

